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Richard Krajčo 

Divadelní, filmový i televizní herec, zpěvák a frontman skupiny Kryštof.  

Zahrál si například v seriálech České televize Vraždy v kruhu nebo 

minisérii Vysoká hra. Diváci si ho pamatují také z filmů Sametoví vrazi, 

Křídla Vánoc nebo Mareš a Hrubeš jsou kamarádi do deště. V mládí se 

věnoval fotbalu a několik let moderoval hudební pořad Medúza. Narozen 

ve znamení Blíženců. 

 

 

 

 

Dominika Rošková 

Tanečnice, která se účastnila posledních tří ročníků slovenské obdoby 

soutěže StarDance. Dvakrát skončila stříbrná a jednou pátá. Je 

vícenásobnou medailistkou z Mistrovství Slovenska 

v latinskoamerických tancích. S vyznamenáním absolvovala 

Národohospodářskou fakultu Ekonomické univerzity v Bratislavě. Je 

ekonomickou analytičkou. Narozena ve znamení Střelce. 

 

 

Jaký byl váš dojem z prvního společného setkání?  

Richard Krajčo: Podle výšky jsem měl mezi letošními tanečnicemi tři favoritky a Dominika byla 

jednou z nich. A tak jsem rád, že budeme tančit spolu. Budeme takový mezinárodní pár. Mám 

slovenštinu rád. Myslím si, že mě budou bavit konfrontace s Dominikou, které se budu týkat mých 

tanečních kroků. A zapamatoval jsem si, že mi při seznámení řekla: „Je to jako rande naslepo, 

trošku.“  

Dominika Rošková: S taneční soutěží na principu StarDance už mám ze Slovenska své 

zkušenosti, ale přiznám se, že jsem na pražské seznamování se s tanečním partnerem byla velmi 

nervózní. Celé to bylo opravdu velmi napínavé. Pocit z toho, že je mým tanečníkem Richard, mám 

výborný. V koutku duše jsem doufala, že to bude on. Je mi sympatický. Měla jsem dva adepty, ale 

Rišo byl na prvním místě. 

Jak reagovalo vaše okolí, když se dozvědělo, že budete jednou z hvězd letošního ročníku 

StarDance? 

Richard Krajčo: Nadšeně! Ale zároveň v takové druhé vlně přišly obavy, protože StarDance 

předchází pověst tvrdé reality show, co se týče tréninku. Blízcí mi říkali: „Bude to záhul, budeš toho 

mít hodně.“ Přátelé, rodina, kapela, a dokonce i maminka, která mediální pozornost nenávidí, 

všichni se přihlásili o vstupenky do publika StarDance. Vypadá to tedy, že tahle soutěž, to je 

opravdu velká věc. 

Kolik času bude s vámi trávit Richard Krajčo na tanečních trénincích? 

Dominika Rošková: Ze začátku bych chtěla tři hodiny denně. Časem pak o hodně víc. Ale jsem 

připravená klidně trénovat od začátku šest až osm hodin denně. Chci ho naučit co nejvíc.  


